
Til Kommunestyret.

Jeg ønsker å ta opp en sak som engasjerer og bekymrer meg veldig.
Og det gjelder barnehagetilbudet her i kommunen.

Det var kun flaks som førte til at min sønn fikk seg barnehageplass i mai i år.
Og ifølge deres budsjett så vil dette bare bli værre i fremtiden. Dette gjør meg oppgitt, sint og trist.

Skal det virkelig måtte gå utover de uskyldige små barna våre!?
Ingen ressurser til kortidsvikar? Voksentettheten blir mindre ved sykefravær.
Det blir enda færre barnehageplasser ledige, på tross av at det er fysisk plass til barna.
Svært lite ressurser til kurs og etterutdanning av barnehagens personalet?

Dere ramser opp konsekvensene av foreslått budsjettramme. Ser dere ikke at dette da er helt håpløst for
småbarnsfamilier i denne kommunen?
Og ikke minst, tenk på barna! Virker som dere er mer opptatt av tall enn barnas behov og velvære i
hverdagen.

Og dere har heller ikke tatt høyde for økt tilflytning pga utbygging av kampflybasen.
Tror dere virkelig at småbarnsfamilier ønsker å flytte til en kommune som ikke har barnehageplass til barna
deres? Nei! De har ingen tilknytning til Ørland, og kommer heller til å flytte til en annen kommune hvor
behovene deres blir oppfyllt.

Selv om kapasiteten er full pr august i år. Så skal dere likevel fortsette å spare. Slik burde det ikke være i
velfærdsnorge.

MVH Silje
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